

SMARTSHIP

PROGRAMME / PROGRAM/ 程序



Purchase any products with a minimum of 100BV and subscribe to SmartShip Programme for 3 months to receive 1x D'Flora Rose Lipstick (on the 3rd month), subscribe for 6 months to receive 1x K-eSocks (on the 1st month) and 1x K-IonNano 3in1 (on the 6th month) as your reward!

选购至少100 BV的产品，并签订为期3个月的 SmartShip 程序，将可获赠 1支D'Flora Rose Lipstick (第三个月)。签订为期6个月的 SmartShip 程序，将可获赠 1双 K-eSocks (第一个月) 及1 副 K-IonNano (第六个月)。

Beli mana-mana produk dengan minimum 100BV dan langgan Program SmartShip selama 3 bulan untuk menerima 1x D'Flora Rose Lipstick (pada bulan ke-3), langgan selama 6 bulan untuk menerima 1x K-eSocks (pada bulan pertama) dan 1x K-IonNano 3in1 (pada bulan ke-6) sebagai ganjaran!

3 months Plan 3个月程序 / Plan 3 Bulan



6 months Plan 6个月程序 / Plan 6 Bulan



Terms & Conditions :

- Only Available in K-Globallink Website.
- For Distributor only.
- Allow to place an automatic online ordering of K-LINK product for 6 consecutive months to enjoy great benefits or savings. (Auto-Reorder & Rewards)
- Allow for self purchase & purchase for downline.
- Allow to flexibly change for next order details (3 days prior to the card charging date):
 - Next pick-up/ delivery method
 - Next pick-up location/ delivery address
 - Next preferred pick-up date/ delivery date
 - Next order product size or colour with same price only*
- Allow to flexibly cancel next order (3 days prior to the card charging date). This move will lose all the benefits and rewards in this programme.
- Cancellation of Smartship Programme subscription is without any penalty and is applicable for the whole subscription, no partial cancellation is allowed. After cancellation, the subscription will not allow to be re-activated. Distributor will need to sign up again for a new Smartship Programme subscription. Upon cancellation of Smartship Programme subscription before complete the whole plan, the re-subscription will be deemed as re-start from the 1st month. If the re-subscription is within 6 months from the date of cancellation of previous Smartship subscription, distributors are NOT entitled for 1st month rewards/ saving.
- Allow payment by credit card & debit card only.
- For more details on Terms & Conditions, refer to Term of Use at K-Globallink e-Commerce Website.
- Management reserves the right to amend any terms & conditions without prior notification.

条款与细则:

- 此程序只可在 K-Globallink 电子商务网站上进行签订。
- 仅限于康立全球直销商。
- 可签订自动重购K-LINK 的产品连续6个月，以享有更大的优惠或节省。(自动重购和奖励)
- 可为自己签订或为下线签订。
- 可更改下一个订单的详情(须在信用卡/转账卡自动收费日期的前3天)，如下：
 - 更改取货/送货方式
 - 更改取货地点/送货地址
 - 更改取货日期/送货日期
 - 更改产品尺寸/颜色(仅限于同价产品)*
- 可以取消下一个订单(须在信用卡/转账卡自动收费日期的前3天)。如取消，将失去程序内的所有优惠及奖励)。
- 终止 Smartship 程序的签订将不收取任何罚款。此举将终止整个程序，不允许部分程序取消。终止后，此程序将不允许被重新激活。直销商需要重新签订新的Smartship 程序。终止 Smartship 程序的签订后，重新签订将被视为从第1个月重新开始。如果在终止 Smartship 程序 6个月内重新签订，直销商则无权再享有第一个月的优惠。
- 此项服务仅限信用卡(Credit card)或转账卡(Debit card) 付款方式。
- 有关更多的条款与细则，请参阅 K-Globallink 电子商务网站的使用条款。
- 管理层保留修改任何条款与细则的权利，恕不另行通知。

Terma & Syarat:

- Hanya tersedia di Laman Web K-Globallink.
- Untuk pengedar K-LINK sahaja.
- Boleh membuat pembelian semula produk K-LINK secara automatik untuk 6 bulan berturut-turut dan menikmati faedah atau penjimatan yang hebat. (Belian Ulangan Automatik & Ganjaran)
- Boleh membuat pembelian untuk sendiri atau pembelian untuk downline.
- Boleh membuat perubahan untuk butiran pesanan seterusnya (3 hari sebelum tarikh pengecasan kad):
 - Kaedah pengambilan/ penghantaran seterusnya
 - Lokasi pengambilan/ alamat penghantaran seterusnya
 - Tarikh pengambilan/ tarikh penghantaran pilihan seterusnya
 - Saiz/warna produk dengan harga yang sama sahaja*
- Boleh membuat pembatalan pesanan seterusnya (3 hari sebelum tarikh pengecasan kad). Langkah ini akan membuatkan kehilangan kesemua faedah dan ganjaran dalam program ini.
- Pembatalan langganan Program Smartship adalah tanpa sebarang penalti dan terpakai untuk keseluruhan langganan, tiada pembatalan separa dibenarkan. Selepas pembatalan, langganan tidak dibenarkan untuk diaktifkan semula. Pengedar perlu menandatangani semula untuk langganan Program Smartship yang baru. Pembatalan langganan Program Smartship sebelum melengkapkan keseluruhan pelan, langganan semula akan dianggap sebagai bermula semula dari bulan pertama. Jika langganan semula adalah dalam tempoh 6 bulan dari tarikh pembatalan langganan Smartship sebelumnya, pengedar TIDAK layak mendapat ganjaran/penjimatan bulan pertama secara automatik.
- Pembayaran hanya boleh dilakukan melalui kad kredit & kad debit sahaja.
- Untuk Terma & Syarat yang lebih lanjut, rujuk kepada Terma Penggunaan di Laman Web K-Globallink.
- Pihak pengurusan berhak untuk meminda mana-mana Terma & Syarat tanpa pemberitahuan terlebih dahulu.